
poHJors-ilN KYLÄYHDISTYS RY PÖYTÄKIRJ A,1{2)
SYYSKOKOUS

AIK.A: Keskiviikko 15.11.2017 klo 18.00
PAIKKA: Pohjois-lin koulu, Virkkulanlle 27 . 91100 li
tÄStlÄ: Osallistujalista liitteenä

1. KOKOUKSENAVAUS

Yhdistyksen puheenjohtaja avasi kokouksen klo: 18:00.

2. KOKOUKSEN TOIMIHENKILÖIDEN VALINTA

Puheenjohtajaksi valittiin Anita Sievänen. Sihteeriksi valittiin Anu Käyrä. Pöytäkirjan tarkistajiksi
valittiin Tiina Kanniala ja Niina Karppinen, jotka toimivat myös ääntenlaskijoina.

3. KOKOUKSENLAILLISUUDENJAPÄÄTÖSVALTAISUUDENTOTEAMINEN

Todettiin kokous lailliseksija päätösvaltaiseksi. Kokouskutsu on ollut Rantapohjassa 7.11 .2017 iase
on lulkaistu myös Pohjois-lin Sanomissa 3i2017. Lisäksise on ollut esillä kyläyhdistyksen
nettisivuilla 1a Facebook-sivulla sekä kunnan tapahtumakalenterissa. Paikalla oli 16 osallistujaa

4. HWÄKSYTNNru XOXOUKSENTYÖJÄRJESTYS

Hyväksytti i n koko u ksen työjä rjestykseksi esityslistan mu kainen sisältö.

5. HWÄKSYTMXYNOSTYKSENTOIMINTASUUNNITELMAVUODEK§I2018

Yhdistyksen puheenjohtaja esitteli vuosikertomuksen vuodelle 2018, joka hyväksyttiin yksimielisesti.

6. HWÄKSYTÄÄru YNOISTYKSEN TULO. JA MENOARVIO VUODEKSI20ls

Yhdistyksen puheenjohtaja esitteli tulo- ja menoarvion vuodelle 2018, joka hyväksyttiin yksimielisesti.

7. PÄÄTETÄÄN JÅSEN. JA KANNATUSJÅSENMAKSUJEN SUURUUS 2018

Vahvistettiin jäsen- ja kannatusmaksut vuodelle 2018:
o Jäsenmaksu 12,00 € /talous ja kannatusmaksu yksi§inen henkilö 25.00 € ja kannatusmaksu

yri§s 100.00 €
o Jumppamaksu 20,00 € syys- ja kevätkausi/talous

8. VALITAAN YHDISWKSEN HALLITUS VUODEKSI2OlS
Säännöt § 6 Hallitus: Yhdistyksen asioita hoitaa hallitus, johon kuuluu vuosikokouksen (=

syyskokous) kahdeksi (2) kalenterivuodeksi kerrallaan valitsemat puheenjohtaja ja vähintään viisi (5)
jäsentä. * = erovuorossa

Anita Sievänen v. 2017-2018
Leena Tiiro v. 2017-2018
Anu Käyrä v. 2017-2018
Aune Olkoniemi v. 2017-2a18
Markku Veijola v. 2a17-2018
Auvo Anisimaa v. 2016-2017"
Mika Mähönen v.2016-2017 "
Juklra Sassi v. 2016-2017*

Vahvistettiin hallitus vuodelle 2018: Anita Sievänen (pj.), Leena Tiiro, Anu Käyrä, Aune Olkoniemi,
Markku Veijola, Auvo Anisimaa, Mika Mähönen ja Jukka Sassi.
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yAL;TAAN T61M;NHANTARKASTA,A ja VARAT(ISI|IUIilTARI(AST+JA VUODEKSI 201 I

Toiminnantarkastajaksi vuodelle 2018 vahvistettiin Maria Tolonen ja varatoiminnantarkastajaksi Riitta

Räinä.

PÄÄTETÄÄN HALLITUK§EN JÅSENTEN JA TOI}'TINHAITARKASTAJAN PALKKIOSTA

päätettiin puheenjohtajan ja sihteerin kulukorvauksiksi 100 euroa. Toiminnantarkastaja ei ole

halunnut patkkiotå. paåtetiiin, että toiminnantarkastajalle ja jumppien vetäjille viedään joulukukat'

VALITAAN EDU§TAJA/EDU§TAJÄT M UIHIN JÄRJESTöIHIH

päätettiin, että yhdistystä edustaa muissa järjestöissä puheeniohtaia. Hallitus voi niin halutessaan

päättää myös toisesta edustaiasta.

XÄSffEU.ÅÄN ilIIUUT KOKOUSKUT§U SSA MAINITUT ASIAT TAI MU UT E§ILLETU LEVAT

ASIAT

r päätettiin, että yhdissksen virallisina ilmoituslehtinä ovat lisanomat ja Rantapohja.

r Keskustettiin  -tien kåsvavasta melustia, mahdollisesta meluesteestä ja Pohjois-Pohjanmaan

Elyn ja lin kunnan kannasta asiaan. Asiassa edetään pyytiåmällä melumittausta sekä selvitetään

mähdollisuus alentaa 4-tien nopeusrajoitusta Pohjois-lin alueella.

r Käytiin läpiSrasfin6 aarait tammaslaidun 2A1f.-2020 suunnitelmaa - lampurina jatkaa kesästä

eOiA OUi'nayrynen. Maatalousluonnon monimuot.lmaisemanhoitosopimus PohJols'Pohjanmaan

Ely:n kanssa jatkuu vuoteen 2020.
r Keskusteltiin Hiasfintr aaran tintutomi- ja luontopolkualueesta. Kunnossapitosopimus on tehty lin

kunnan kanssa ajalle 1.4.2017-31.12:2A21. Todettiin kunnossapidosta maksettava vuosikorvaus.

r Keskusteltiin mahOollisuudesta perustaa uusi lammaslaidun Junnilan tien, Purotien ja

Hiastinhaaran väliselle alueelle lOtg-ZOtg yhteistyössä maanomistajien ia lampurin kanssa'

Tämä on osa maisemanhoitosuunnitelman ioteutusta Hiastinhaara-Akola-Junnila-alueella'

Tämän osalta jatketaan selvittelyä.

. Kohti Vähähiitistä Pohjois-Iifå -euunnitelman toteutus aloitettu Jä tiitå jatke!"?n: 
.

r Keskustettiin Poåjois-iin Hyvinvointi- jaturvatlis{.russuunnifelma -kyselyn tuloksista ja

toteutuksesta. Tämän osalta ty'ötä jatketaan.

. Todettiin, e$ä Meijän pahojas-ti-kytähi§orta kirian lisäpanos on myynyt hyvin" Kirjaa on edelleen

myynnissä mm. Museokahvila Huilingissa'
r Kååkustettiin pottjois-tin kyläsuunnitetmasta 2a14-2019. Tämän osalta toteutusta jatketaan.

KOKOUK§EN PÄÄTTÄMINEN

Lähetettiin Kfäluuta ja muistivihko kiertåmään puolen vuoden ajan Pohiois-lin kylää. Kyläluudan

mukaansa sai pohjoisiiläinen kunnanvaltuutettu TainaHäkkilä.

Kokous päätettiin klo: 19:44.
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Anu Käyrä, sihteeri
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Tiina Kanniala


